
 

SAMNANGER KOMMUNE  
 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

Utval: Naturutvalet 
Møtedato 05.02.2019 
Møtetid: Kl. 15.00 - 16.30 
Møtestad: Kommunehuset 

 
 
Av 9 medlemmer møtte 9, inkludert varamedlemmer. 
 

Medlemmer møtte: Parti: 

Gunn Østvik Petersen A 

Vidar Tveiterås  A 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus BL 

Ingvild Raftevoll Bogevik FRP 

Sture Tveit H 

Gunn Totland Moss KRF 

Jon Magne Bogevik UAVH 

 

Desse medlemene møtte ikkje: Parti: I staden møtte: Parti: 

Martin Haugen BL Ingrid Haukanes Røen SP 

Karl Bård Kollbotn FRP Marta Fossdal  BL 

 
 
Møtenotater: 

Andre som var tilstades på møtet: 
· Kenth P. Opheim, teknisk sjef 
· Ragnhild Lønningdal, planleggjar 
· Johan Bergerud, landbruksrådgjevar 

 
Ingrid H. Røen var ugild under sak 04/19.  
 
Protokolltilførsel frå Sture Tveit (H) sak 04/19 reguleringplan veg Hagabotnane :  
"Saka vert sendt vidare til kommunestyret. "Protokolltilførselen vart samrøystes vedteke.  
 
 
 
 

 
 

Møteleiar: Jon Magne Bogevik 

Møtesekretær:  Ragnhild Lønningdal 
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Underskrift frå utvalsleiar og møtesekretær:  

 
 
 
Tysse, 08.02.2019 
 
 
 
 

Jon Magne Bogevik 
nestleiar i utvalet 

 Ragnhild Lønningdal 
planleggjar 
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Desse sakene vart handsama: 
 

Sakliste 
 

 

Sak nr. Arkivsak Sakstittel Merknad 

001/2019 19/143 Faste saker  

002/2019 18/903 GBNR 32/4 Handsamming av klage på naturutvalet sitt 
vedtak 23/10.2018 

 

003/2019 18/1625 GBNR 34/1 og 33/3 Handsaming av søknad om 
konsesjon ved overtaking av fast eigedom 

 

004/2019 18/529 Siling av alternativer - ny veg til Hagabotnane.  
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SAKNR. 001/2019: Faste saker 

 
05.02.2019 Naturutvalet: 
Handsaming i møtet: 
Jon Magne Bogevik (Uah) var valt til møteleiar i Karl Kolbotn (Frp) sitt fråver.  
 
Vidar Teiterås (Ap): Spørsmål om referatsak – pålegg om opprydding av forsøpling. Ynskjer å vita om 
korleis ein har handtert alvorleg sjukdom hos den eine som har fått pålegg. Har BIR handtert dette på 
ein god måte? Teknisk sjef orienterte om at verken administrasjonen eller BIR har visst om 
sjukdomen. 
 
Vidar Tveiterås ynskjer å få svar på korleis kommunikasjonen mellom BIR og dei det gjeld har 
føregått, gjerne som vedlegg til protokollen. 
 
Utvalet sitt kvarter 
 
Sture Tveit (H): Har fleire gonger spurt om ei gamal løe i Hagabakkane. Byggjesakshandsamar Nina 
Fredriksen sa sist at dette skulle ein ta tak i. Kor står saka no? Vil ha svaret vedlagt møtereferatet. 
 
Sture Tveit (H): Skottabakken: Det vart tidlegare hevda at det var vanskeleg å koma i kontakt med 
nabogrunneigaren. Men no er ein kome til einigheit. Korleis har ein fått dette i hamn? Kva inneheld 
avtalen? Vil ha avtalen vedlagt møtereferatet. 
 
 
 
NAT- 001/2019 Vedtak: 

· Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

· Delegerte vedtak/referatsaker vert tekne til orientering 

 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

· Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

· Delegerte vedtak/referatsaker vert tekne til orientering. 

 
 
 

SAKNR. 002/2019: GBNR 32/4 Handsamming av klage på naturutvalet sitt 
vedtak 23/10.2018 

 
05.02.2019 Naturutvalet: 
Handsaming i møtet: 
 
Saksopplysningar frå Sture Tveit (H): Sak 002/2019. G.nr. 32, b.nr. 4. Handsaming av klage på 
naturutvalet sitt vedtak 23.10.2018. Leon Espelid. 
"Fram til 1885 var b.nr. 4 og b.nr. 7 eitt bruk, b.nr. 4. Då vart b.nr. 4 delt i b.nr. 4 og b.nr. 7. Desse 
bruka har difor svært mykje felles grense, m.a. går grensa om lag midt mellom bygningar i tunet. 
Vissnok skal grensene no avklarast med ein grenseoppgang, men b.nr. 4 grensar ikkje til korkje bnr. 3, 
6, 8 og 9 som konsesjonssøkjer eig frå før.  
Eigar av b.nr. 7 ser det difor som naturleg at ho vert kontakta ved sal av b.nr. 4, då desse to bruka 
tidlegare var eitt bruk.  
Eigar av b.nr. 7 er interessert i å overta b.nr. 4." 
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Framlegg til vedtak frå Sture Tveit (H):   
Vedtak i naturutvalet 23.10.2018 vert oppretthalde. 
 
Det vart røysta alternativt over tilrådinga frå rådmannen og  framlegget frå Sture Tveit. 
 
Sture Tveit sitt framlegg vart vedteke med 8 mot ei røyst. 
 

Røysta for rådmannen sitt framlegg Røysta for S.Tveit (H) sitt framlegg:  

Gunn Østvik Petersen  (Ap) Sture Tveit (H) 

 Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) 

 Vidar Tveiterås (Ap) 

 Ingvild Raftevoll Bogevik  (Frp) 

 Gunn Totland Moss  (Krf) 

 Jon Magne Bogevik (Uah) 

 Marta Fossdal (Bl) 
 

 
NAT- 002/2019 Vedtak: 

Vedtak i naturutvalet 23.10.2018 vert oppretthalde.  
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune tek klagen frå Leon Espelid datert 20/11.2018 til følgje og opphevar vedtak 
av 23/10.2018. og opprettheld vedtak av 6/9.2018;  
 
Samnanger kommune gjev Leon Espelid konsesjon for kjøp av gbnr 32/4. 
 
Saka sendast til Fylkesmannen i Vestland for endeleg avgjersle. 
 
Vedtaket har heimel i konsesjonslova § 1, 9, 11. 
 
 

 
 
 

SAKNR. 003/2019: GBNR 34/1 og 33/3 Handsaming av søknad om konsesjon 
ved overtaking av fast eigedom 

 
05.02.2019 Naturutvalet: 
Handsaming i møtet: 
Det vart røysta over tilråding frå rådmannen som vart samrøystes vedteke. 
 
 
NAT- 003/2019 Vedtak: 

Samnanger kommune gjer Joar Kolle konsesjon for å kjøpe gbnr 34/1 og ¼ av gbnr 33/3 utan plikt 
til å busetje seg på eigedomen. 

Vedtaket har heimel i Konsesjonslova §§1 og 9. 
 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune gjer Joar Kolle konsesjon for å kjøpe gbnr 34/1 og ¼ av gbnr 33/3 utan plikt 
til å busetje seg på eigedomen. 

Vedtaket har heimel i Konsesjonslova §§1 og 9. 
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SAKNR. 004/2019: Siling av alternativer - ny veg til Hagabotnane. 
 
05.02.2019 Naturutvalet: 
Handsaming i møtet: 
 
Ingrid H. Røen (Sp) gjekk i frå medan utvalet vurderte om ho var ugild i handsmaing av saka. Røen er 
grunneigar, og har såleis direkte interesser og er part i saka. Utvalet vedtok samrøystes at ho er ugild.  
 
Det var ikkje kalla inn vara for henne under handsaming av saka.  
 
Sture Tveit (H), Anja Elisabeth G. Markhus (Bl) sette fram følgjande framlegg: 
«Administrasjonen får i oppgåve å utreda kostnad for å utbetre eksisterande veg til Hagabotnane. 
Dette er eit alternativ som kan koma fortare i gong då dei andre alternativa er dyre. Saka skal til 
kommunestyret for handsaming.» 
 
 
Gunn Østvik Petersen(Ap) og Ingvild Raftevoll Bogevik (Frp) sette fram følgjande framlegg: 
«Samnanger kommune starter arbeidet med utarbeiding av reguleringsplan for alternativ 3 frå 
silingsrapport – ny veg til Hagabakkane, datert 23.01.2019.» 
 
 
Det vart røysta over dei 3 framlegga:  
Framlegget frå Østvik (Ap) og I.R.Bogevik (Frp) - reguleringsplan vegalt., 3 fekk 3 røyster. 
Framlegget frå Tveit (H) og Markhus (Bl) - utbetring eksisterande veg fekk 2 røyster. 
 
Tilråding frå rådmannen fekk 3 røyster og vart vedteke med leiar si dobbeltrøyst.  
 
 
Representantane si røysting over framlegga: 
  

Framlegg frå 
Østvik og Bogevik  

Framlegg frå 
Tveit og Markhus  

Rådmannen  
si tilråding 

Gunn Østvik Petersen (Ap) Sture Tveit (H) Jon Magne Bogevik (Uah) 

Ingvild Raftevoll Bogevik (Frp) Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Gunn Totland Moss ( Krf) 

Marta Fossdal (Bl)  Vidar Tveiterås (Ap) 

   

 
Sture Tveit (H) sette fram følgjande protokolltilførsel til vedtaket:  
"Saka vert sendt vidare til kommunestyret. "  
 
Det vart røysta over protokolltilførsel, som fekk samrøystes tilslutning.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NAT- 004/2019 Vedtak: 
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Samnanger kommune starter arbeidet med utarbeiding av reguleringsplan for alternativ 1 frå 
silingsrapport – ny veg til Hagabakkane, datert 23.01.2019. 
 
Saka vert sendt vidare til kommunestyret.  
 
 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune starter arbeidet med utarbeiding av reguleringsplan for alternativ 1 frå 
silingsrapport – ny veg til Hagabakkane, datert 23.01.2019. 

 
 
 


